

Title (en)  
Chair.

Title (de)  
Sitzmöbel.

Title (fr)  
Chaise.

Publication  
**EP 0543206 A1 19930526 (DE)**

Application  
**EP 92118732 A 19921102**

Priority  

- DE 4136132 A 19911102
- DE 4214316 A 19920504
- DE 4218139 A 19920602
- DE 4236834 A 19921102

Abstract (en)

A chair with an underframe (1), having a seat surface (2) which is connected resiliently to the underframe (1), and having a back rest (3) which is connected resiliently to the seat surface (2), a plurality of adjacently arranged flexible slats (4) serving as seat surface (2), said slats each being attached to the underframe (1) in their one end region in an approximately horizontal alignment, to guarantee flexible and individual adaptation of the chair to a body loading the chair, and a plurality of slats (5) arranged adjacently in an approximately vertical alignment serving as back rest (3), said slats being connected in each case by their one end to a slat (4) of the seat surface (2).

Abstract (de)

Sitzmöbel mit einem Untergestell (1), mit einer federnd mit dem Untergestell (1) verbundenen Sitzfläche (2) und einer federnd mit der Sitzfläche (2) verbundenen Rückenlehne (3), wobei zur Gewährleistung einer flexiblen und individuellen Anpassung des Sitzmöbels an einen das Sitzmöbel belastenden Körper mehrere nebeneinander angeordnete, jeweils in ihrem einen Endbereich in annähernd horizontaler Ausrichtung am Untergestell (1) befestigte, biegeelastische Leisten (4) als Sitzfläche (2) dienen und mehrere nebeneinander in annähernd lotrechter Ausrichtung angeordnete Leisten (5) als Rückenlehne (3) dienen, die jeweils mit ihrem einen Ende mit einer Leiste (4) der Sitzfläche (2) verbunden sind.

IPC 1-7

**A47C 3/021**

IPC 8 full level

**A47C 3/021** (2006.01); **A47C 3/025** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47C 3/021** (2013.01 - EP US); **A47C 3/0252** (2013.01 - EP US); **A47C 7/024** (2013.01 - EP US); **A47C 7/405** (2013.01 - EP US);  
**A47C 7/445** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] EP 0242433 A2 19871028 - MAUSER WALDECK AG [DE]
- [Y] US 2718916 A 19550927 - ZACHARY BOROCOFF CHARLES
- [Y] DE 889354 C 19530910 - ALBRECHT ARNO

Cited by

EP2130456A1; FR2795293A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0543206 A1 19930526**; DE 4236834 A1 19930519; DE 4236834 C2 20020905; US 5366273 A 19941122

DOCDB simple family (application)

**EP 92118732 A 19921102**; DE 4236834 A 19921102; US 1517693 A 19930210